



戲曲佐點 Chinese Opera Pairings

貴妃醉酒

玫瑰露 · 燕麥 · 南非鮑魚

ABALONE – Chinese Rose Liqueur, Oatmeal, 8-Head South African canned Abalone

請從下列選項中選擇三件
Please select 3 items from below

珍寶水晶鮮蝦餃

Shrimp Dumpling, Bamboo Shoot, Steamed

蟹籽玉帶燒賣皇

Pork Dumpling, Scallop, Crab Roe, Steamed

黑鑽松露小籠包

Black Truffle, Xiao Long Bao, Steamed

潮州蒸粉果

Chao Zhou Dumpling, Steamed

海參鵝肝鹹水角

Glutinous Dumpling, Sea Cucumber, Foie Gras,
Deep-fried

鮑魚汁珍珠雞

Glutinous Rice, Chicken, Abalone Sauce,
wrapped in Lotus Leaf, Steamed

脆脆芝芯蝦春卷

Shrimp Spring Roll, Cheese, Deep-fried

懷舊蜂巢炸芋角

Traditional Taro Dumpling, Deep-fried

廚神佛跳牆餐包

Assorted Seafood Bun, Baked

燕麥素菜香菇包

Oatmeal Vegetable & Mushroom Bun, Steamed

大鬧天宮

鮮果 · 醬香 · 冰淇淋

DESSERT – Seasonal Fruit, Chinese Baijiu, Ice Cream

每位HK\$228 per person

兩位起 (Minimum order for 2 persons)

供應期即日起至2026年7月31日(2026年6月19日及公眾假期除外)，適用於星期一至五午餐時段·另收茗茶或水及加一服務費·不可與其他優惠、折扣、餐飲券及指定現金券同時使用(帝賞現金券除外)·只限堂食享用·若閣下對某種食物有過敏反應，請於點菜時通知服務員，以便作出妥善安排·帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知·如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Available from now to 31 July 2026 (Except 19 June, 2026 & Public Holiday) on Monday to Friday during Lunch Period · Excludes tea and water; subject to 10% service charge · Cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount, dining coupon or selected cash coupon (Except Go Royal cash coupon) · For dine-in consumption only · If you have any concerns regarding food allergies, please alert your server prior to ordering · Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of offers, change or delete the offers without prior notice · Royal Plaza Hotel reserves the right of final decision in case of any disputes